

如何換領優惠？

1. 進入 ZALORA [網店](#)
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. [Click here](#) to enter ZALORA eShop
2. Select products and add to cart
3. Input coupon code when proceed checkout to enjoy discount

條款及細則

- 此優惠只適用於由 2021 年 7 月 9 日至 2021 年 10 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2021 年 10 月 31 日 11:59pm 前使用、逾期無效恕不補發。
- 此優惠不可與其他優惠同時使用。
- 此優惠只適用於 www.zalora.com.hk 或 ZALORA 手機應用程式使用，須於結賬時輸入優惠碼方可生效。
- 此優惠不適用於 www.zalora.com.hk/faq-non-sale 上所列出的品牌。
- 此優惠的服務條款及細則，請參閱 www.zalora.com.hk/terms-of-service。
- 如有任何爭議，ZALORA 保留最終決定權及保留修改優惠內容權利，恕不另行通知。
- 有關現金回贈的條款及細則，請參閱 <https://support-hk.zalora-ops.com/en/support/solutions/folders/76000007111>。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 9 July 2021 until 31 October 2021.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 October 2021, after which it will be invalid.
- The Promo Code cannot be used in conjunction with any other Promo Code.
- The Promo Code could only be used on www.zalora.com.hk or ZALORA mobile app, and must be entered upon checkout to be effective.
- The Promo Code does not apply for certain excluded brands as set out at www.zalora.com.hk/faq-non-sale.

ZALORA

pruworks

- The Terms of Service set out at www.zalora.com.hk/terms-of-service shall apply to all uses of the Promo Code.
- ZALORA reserve the right to amend these terms and condition or to cancel the Promo Code at any time.
- For Cashback's Terms and conditions, please refer to <https://support-hk.zalora-ops.com/en/support/solutions/folders/76000007111>.